Contract No. HY/2014/07 Central Kowloon Route – Kai Tak West

23 February and 21 March 2020

KTW - Fight against Novel Coronavirus

Maintaining good personal hygiene is an important part of this critical time against the epidemic. Central Kowloon Route – Kai Tak West (CKR – KTW) Project Team participated in the "Construction Industry Caring Campaign – Fight against Novel Coronavirus" organized by Construction Industry Council on 23 February and 21 March 2020 to support the construction workers affected by the epidemic of novel coronavirus.

During the campaign, CKR – KTW Project Team assisted in preparing the "Caring Pack" which contained face masks, hand sanitizers, "Anti-epidemic leaflet", etc for onward distribution to those affected registered workers and their families.

啟德西-共同抗疫

在這個抗疫的嚴峻時刻,保持個人良好衞生是重要的一環。中九龍幹線一啟德西工程團隊於 2020 年 2 月 23 日及 3 月 21 日參與由建造業議會舉辦的「建造業抗疫關愛行動」,支援受新型冠狀病毒疫情影響的建造業工友。

中九龍幹線一啟德西工程團隊在活動當日,協助準備盛有口罩、洗手液及《抗疫常識小冊子》等物資的關愛包,以便稍後分發予受影響的註冊工友及其家人。



CKR – KTW Project Team joined hands with the industry to participate in "Construction Industry Caring Campaign – Fight against Novel Coronavirus" to support workers affected by the epidemic. 中九龍幹線一啟德西工程團隊與其他建造業界義工一同參與「建造業抗疫關愛行動」,支援受疫情影響的工友。



CKR – KTW Project Team assisted in preparing the "Caring Pack" which contained face masks, hand sanitizers, etc.

中九龍幹線一啟德西工程團隊協助準備盛有口罩、洗手液等物資的關愛包。



CKR – KTW Project Team assisted in packaging the "Caring Pack" to support frontline workers in construction industry against Novel Coronavirus.

中九龍幹線一啟德西工程團隊協助包裝「關愛包」,支援前線建造業工友抗疫。